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OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO V  BÁNOVCIACH   NAD   ONDAVOU 
 

Z Á P I S N I C A 

napísaná z  8.   zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 
konaného  dňa 15. Decembra  2023 o 16.00 hod. v kancelárii Obecného úradu 

 v Bánovciach nad Ondavou 
Prítomní: 
a)  Starostka obce:  Ľudmila Ďurčáková 
b)  poslanci OZ: 
      Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Radovan,   
     Janinda Tomáš,  Maťaš Ladislav      
c)  Ostatní prítomní: 
      Marta Mišková – hlavná kontrolórka obce 
      Mgr. Beata Baková – odborný referent 
      Bc. Ingrid Maďarová - referentka 
 
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila  a viedla  starostka  obce  p. Ľudmila Ďurčáková ,  
ktorá prítomných privítala a konštatovala, že toto bolo zvolané v súlade s § 12 odst. 1 zákona 
369/1990 Z. z.  o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. 
     Zároveň konštatovala, že z celkového počtu 7 poslancov OZ , na dnešnom zasadaní  sú prítomní 7 
poslanci OZ,  takže v zmysle § 12 odst. 2 zákona 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení  je  toto  
zasadnutie uznášania schopné.  
Starostka  obce p. Ľudmila Ďurčáková  oboznámila  s návrhom programu rokovania obecného 
zastupiteľstva , ktorý   bol nasledovný 
 
    1.  Otvorenie  
    2.  Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice .  
    3.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 
    4.  Odborné  stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného  rozpočtu obce  Bánovce  nad  
         Ondavou  na roky 2024-2026 a k  návrhu rozpočtu obce na rok 2024. 
         Návrh viacročného rozpočtu obce Bánovce nad Ondavou na roky 2024-2026 a návrh  rozpočtu         
         na  rok  2024.  
    5. Audítorská správa o audite účtovníctva a účtovnej závierky za účtovné obdobie 2022. 
    6. Rozpočtové opatrenie číslo  4/2023. 
    7. Návrh VZN číslo 6/2023 o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady  na území obce.  
    8.  Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na I. polrok 2024.  
    9.  Ján Dudaš Bánovce na Od. Č.255 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
  10.   Ján Vaľovský Bánovce nad Ond. č. 256 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
  11.  Anton Roka Bánovce nad Ond. č. 258 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
  12.  Ján Korbulec Bánovce nad Ond. č. 260 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
  13.  Ješko Juraj Bánovce nad Ond. č. 261 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
  14.  Mária Matejová Bánovce nad Ond.  č. 1 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
  15.   Rôzne: 
           - sťažnosť  Roka – Groško 
           - striežka nad schodmi pred budovou obecného úradu. 
           - Ďurík – zasypanie odtokového kanálu – stanovisko OÚ ŽP Michalovce 
          - sťažnosť Borkova – voda v pivnici 
  16.  Diskusia  
  17. Z á v e r 
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Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
 
V závere skonštatovala, že  dnešné zasadnutie OZ sa bude niesť podľa predloženého programu.  
 

Priebeh rokovania: 
 
2.  Určenie zapisovateľa a  určenie overovateľov zápisnice 
 
Za  zapisovateľku poverujem  :       Marta Mišková 
Za overovateľov zápisnice poverujem :   Gabzdylova Blanka, Horňák Martin 
                                                                
3.   Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. : 
Posledné zasadnutie OZ sa uskutočnilo  24. novembra  2023, na ktorom boli prijaté  uznesenia od  
čísla 43 -53. Uznesenia boli splnené. 
 

 Uznesenie číslo  54 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 15. decembra 2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 
I. Berie na vedomie 
   Informáciu  o plnení uznesení zo dňa  24. novembra 2023. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4.  Odborné  stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného  rozpočtu obce  Bánovce  nad 
Ondavou   na roky 2024-2026 a k  návrhu rozpočtu obce na rok 2024. 
 Návrh viacročného rozpočtu obce Bánovce nad Ondavou na roky 2024-2026 a návrh  rozpočtu na 
  rok  2024.  
Predkladá:  Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce v úvode  oboznámila s rozpočtom, ktorý musí byť 
vyrovnaný, avšak aby sa pokryli všetky náklady na chod obce nakoľko chyba  12 tis. Eur boli znížené 
platy zamestnancom obce. Na vyrovnanie štát poskytol  6 tis.eur na vyrovanie rozpočtu.  Na porade 
MIRRI v Poprade  bolo prisľúbené,  že obce od  štátu dostanú ešte finančnú pomoc. Doposiaľ sa 
použijú  finančné prostriedky na chod obce z prebytku  rozpočtu  a potom v mesiaci jún 2024 sa 
vrátia do rezervného fondu.   
Mgr. Beata Baková – účtovníčka – oboznámila s dôvodovou správou, ktorá bola doručená všetkým 
poslancom.  Dodala, že pri zostavovaní rozpočtu bol schodok v sume 36  tis.  Eur,  potom sa 
pristupovalo k znížovaniu výdavkov, tak aby bol rozpočet vyrovnaný.   Prebytok rozpočtu sa použije 
na nutné výdavky  v mesiaci január a február 2024.   
Marta Mišková –hlavná kontrolórka obce – stanovisko bolo doručené všetkým poslancom. V závere 
odporučila schváliť návrh rozpočtu na rok 2024 a viacročný rozpočet na roky 2024-2026 zobrať na 
vedomie. 
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V rámci diskusie vystúpili: 
Janinda Radovan mal dotaz, či nám chyba 12 tis. Eur?  A z čoho sa vykryjú výdavky  na chod. obce?  
Bakova- znížili sa platy a dodala, že vláda sľúbila zvýšenie podielových daní pre obce. 
Nakoľko nikto z poslancov nemal žiadne dotazy bol predložený návrh na 
 
 
 

Uznesenie číslo  55 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

 zo dňa  15. 12. 2023  
 

K odbornému  stanovisku  hlavnej  kontrolórky obce Bánovce nad Ondavou na roky 2024-2026 
 a k návrh rozpočtu na rok  2024 

k  návrhu viacročného  rozpočtu obce  Bánovce   nad Ondavou   na roky 2024-2026 a k  návrhu 
rozpočtu obce na rok 2024. 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
v súlade s § 11 ods. 4 zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 
I. Berie na vedomie: 
   a)   Odborné stanovisko HK k návrhu  viacročného  rozpočtu obce Bánovce nad Ondavou   na  
          roky 2024-2026 a k  návrhu rozpočtu obce na rok 2024. 
   b)   Návrh viacročného rozpočtu obce Bánovce nad Ondavou na roky 2024 – 2026. 
 
II. Rozhodlo, že 
    v  zmysle zákona číslo   426/2013 zo dňa 29. Decembra 2013,ktorým sa mení a dopĺňa zákon číslo   
    583/2004 Z. z. o územnej samospráve § 4 ods. 5 nebude uplatňovať programový rozpočet na rok  
    2024. 
 
III. Schvaľuje: 
     Rozpočet obce Bánovce nad Ondavou na rok 2024 takto: 

- Rozpočtové príjmy vo výške ..........................................   300 000,00  Eur 
            Rozpočtové výdavky vo výške   ...................................  300 000,00   Eur   
            bez pripomienok 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
  5. Audítorská správa o audite účtovníctva a účtovnej závierky za účtovné obdobie 2022. 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce- bol zaslaný všetkým poslancom  emailovou poštou. 
Baková – auditorovi boli odoslané všetky výkazy a dodala, žer auditor kontroluje  účtovníctvo.   
Nakoľko nikto nemal žiadne dotazy bol predložený  návrh  na 

Uznesenie číslo 56 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

zo dňa  15. Decembra 2023 
 

K audítorskej správe a o audite účtovníctva a   účtovnej závierky  za obdobie 2022. 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
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I. Berie na vedomie 
    Audítorskú  správu o audite účtovníctva a   účtovnej závierky  za obdobie 2022. 
  
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
  6. Rozpočtové opatrenie číslo  4/2023. 
Predkladá:  Mgr. Beata Baková- účtovníčka – podrobne oboznámila  so  zmenou rozpočtu.  

- Odmeny poslancov – rozpočet bol schválený v mesiaci decembri 2022, ktorý nezohľadňoval 
zvýšenie odmien poslancov za zasadnutia na OZ nakoľko  nový Poriadok odmeňovania bol  
schválený po novom roku.  

Starostka k tomu dodala, že rozpočtové opatrenie so správnou bolo doručené všetkým poslancom 
OZ.  V závere navrhla, schváliť mimoriadnu odmenu pre zástupkyňu starostky obce p. Ľudmilu 
Geročovú vo výške 110 Eur. 
 V diskusii vystúpili: 
Gabzdylova – vyúčtovanie  neziskoviek  - žiadať do 5.1. Stacionar Šírava a dodala, že   620 Eur platí 
jeden dôchodca za umiestnenie v tomto zariadení. 
Nakoľko k predloženému rozpočtovému opatreniu neboli dotazy bol predložený  návrh na  
 

Uznesenie číslo  57 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 15.  Decembra   2023 
 

K rozpočtovému opatreniu číslo 4 /2023 zo dňa 15. 12. 2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou  v  súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
 
I.  S ch v á ľ u j e   
    a)   rozpočtové opatrenie  číslo 4/2023 zo dňa 15. 12. .2023. Rozpočtové  opatrenia tvorí  prílohu  
          zápisnice číslo 1.  

   b)   mimoriadnu odmenu zástupkyne starostky obce p. Ľudmile Geročovej – 110,- Eur. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
 
  7. Návrh VZN číslo 6/2023 o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady  na území obce.  
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce predložila návrh VZN a dodala, že zvýšenie o 
 1 € predstavuje oproti minulému roku 13,00 Eur na osobu. Aj napriek zvýšeniu obec dopláca 
z vlastných prostriedkov značnou sumou, čo je v rozpore so zákonom. Preto bude potrebné viesť 
občanov, aby zodpovednejšie pristupovali k triedeniu odpadov, aby sa znížil komunálny odpad a tým 
by sa znížili aj náklady obce. 
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V diskusii vystúpili: 
Tomáš Janinda – ako je to na iných obciach? Odporučil znížiť počet KUKA nádob na jednu domácnosť.  
Maťaš – v MI- kontajnery na kuchynsky odpad 
Starostka: čo sa týka  kuchynského odpadu ,naša obec si uplatnila výnimku nakoľko máme v každej 
domácnosti komposter. Nemusíme vykladať a zbierať kuchynský odpad čo je podľa mňa na dedine   
hlúposť .Počet kuka nádob je v niektorých  obciach limitovaný domácnosť od 1-4 členov  môže mať 
jednu 120l nádobu, od 5-8 dva 120l alebo jednu 240l.Pokial potrebuje nárazové viac kúpi si vrecia 
s logom fúra vrece stoji cca 2€ 
V závere predložený  návrh na  
 

Uznesenie číslo  58 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa  15. Decembra 2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 

I. prerokovalo  
   Návrh   VZN číslo 6/2023 o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady na území obce  
   Bánovce  nad Ondavou. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 

Návrh   VZN číslo 6/2023 o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady 
na území obce Bánovce    nad Ondavou 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou podľa § 4 , § 6  a 11 odst. 4 písm.   g) zákona číslo 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  
 
U z n á š a sa na  
 VZN číslo 6/2023 o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady na území obce Bánovce  
 nad Ondavou 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-    
VZN bolo prijaté. 
 
    8.  Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na I. polrok 2024.  
Predkladá: Marta Mišková  HK 
Návrh plánu kontrolnej činnosti bol zaslaný všetkým poslancom e-mailovou poštou.  
K predloženému plánu neboli pripomienky, bol predložený   návrh na  
 
 

 Uznesenie číslo  59 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 15. decembra 2023 
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Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I.Schváľuje: 
   Plán kontrolnej činnosti  HK na I. Polrok 2024. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
    9.  Ján Dudaš Bánovce na Od. Č.255 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce – oboznámila s výškou nájmu  v zmysle zámeru 
o prenájme, ktorý bol schválený na predchádzajúcom OZ a predložila návrh na  
 

Uznesenie číslo  60 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 15. decembra 2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v zn. n. p. a v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v zn. n. p.  

I. S ch v á ľ u j e 
   Výšku  nájmu majetku obce  z dôvodu hodného osobitného zreteľa, prenajať  CKN parcelu č. 32/1   
   o výmere 507 m2  zastavaná plocha a nádvorie vo vlastníctve obce zapísaný na   LV 1027 v k. ú.  
   Bánovce nad Ondavou  prenajímateľom  Ján Dudáš  Bánovce nad Ond. č. d. 255 na obdobie  5 rokov  

    t.j. od 1.1.2024 do 31. 12. 2028   t.j.  0,04 Eur/ m2 na rok v celkovej sume 20,28 Eur. 

 
II. P o v e r u j e 
    Starostku obce  p. Ľudmilu Ďurčákovú  uzatvoriť nájomnú zmluvu o prenájme nehnuteľného  
    majetku (obecného pozemku), v ktorej sa nájomca zaviaže, že  bude dodržiavať podmienky nájmu  
    uvedených v zmluve o prenájme . 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
  10.   Ján Vaľovský Bánovce nad Ond. č. 256 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce – oboznámila s výškou nájmu  v zmysle zámeru 
o prenájme, ktorý bol schválený na predchádzajúcom OZ a predložila návrh na  
 

Uznesenie číslo  61 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 15. decembra 2023 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v zn. n. p. a v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v zn. n. p.  

I. S ch v á ľ u j e 
   Výšku  nájmu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa, prenajať  CKN  parcelu č. 32/1   
   o výmere 510 m2  zastavaná plocha a nádvorie vo vlastníctve obce zapísaný na  LV 1027 v k. ú.     
   Bánovce nad Ondavou  prenajímateľom  Ján Vaľovský  Bánovce nad Ond. č. d. 256 na obdobie 5  
   rokov t.j. od  1.1.2024 do 31. 12. 2028 t.j.   0,04 Eur/ m2 na rok v celkovej sume 20,40 Eur. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
  11.  Anton Roka Bánovce nad Ond. č. 258 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce – oboznámila s výškou nájmu  v zmysle zámeru 
o prenájme, ktorý bol schválený na predchádzajúcom OZ a predložila návrh na  

 
Uznesenie číslo  62 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  
zo dňa 15. decembra 2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v zn. n. p. a v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v zn. n. p.  

I. S ch v á ľ u j e 
   Výšku  nájmu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa, prenajať  CKN  parcelu č. 32/1   
   o výmere 315 m2  zastavaná plocha a nádvorie vo vlastníctve obce zapísaný na  LV 1027 v k. ú.  
   Bánovce nad Ondavou  prenajímateľom  Anton Roka   Bánovce nad Ond. č. d. 258  na obdobie  5  
   rokov t.j. od 1.1. 2024  do  31.12.2028 t.j. 0,04 Eur/ m2 na rok v  celkovej sume  12,60 Eur. 
 
II. P o v e r u j e 
    Starostku obce  p. Ľudmilu Ďurčákovú uzatvoriť nájomnú zmluvu o prenájme nehnuteľného  
    majetku (obecného pozemku), v ktorej sa nájomca zaviaže, že  bude dodržiavať podmienky nájmu  
    uvedených v zmluve o prenájme . 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
  12.  Ján Korbulec Bánovce nad Ond. č. 260 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce – oboznámila s výškou nájmu  v zmysle zámeru 
o prenájme, ktorý bol schválený na predchádzajúcom OZ a predložila návrh na  
 

Uznesenie číslo  63 
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z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  
zo dňa 15. decembra 2023 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v zn. n. p. a v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v zn. n. p.  

I. S ch v á ľ u j e 
   Výšku  nájmu majetku obce  z dôvodu hodného osobitného zreteľa, prenajať  CKN parcelu č. 26/1   
   o výmere  211 m2  zastavaná plocha a nádvorie vo vlastníctve obce zapísaný na  LV 1027 v k. ú.  
   Bánovce nad Ondavou  prenajímateľom  Ján Korbulec  Bánovce nad Ond. č. d. 260  na obdobie  5  

   rokov t.j. od 1. 1. 2023 do  31.12.2028 t.j.  0,04 Eur/ m2 na rok v celkovej sume  8,44 Eur. 
 
II. P o v e r u j e 
    Starostku obce  p. Ľudmilu Ďurčákovú uzatvoriť nájomnú zmluvu o prenájme nehnuteľného  
    majetku (obecného pozemku), v ktorej sa nájomca zaviaže, že  bude dodržiavať podmienky nájmu  
    uvedených v zmluve o prenájme . 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
  13.  Ješko Juraj Bánovce nad Ond. č. 261 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce – oboznámila s výškou nájmu  v zmysle zámeru 
o prenájme, ktorý bol schválený na predchádzajúcom OZ a predložila návrh na  
 

Uznesenie číslo  64 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 15. decembra  

Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v zn. n. p. a v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v zn. n. p.  

I. S ch v á ľ u j e 
   Výšku  nájmu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa, prenajať  CKN  parcelu č. 26/1   
   o výmere 549 m2  zastavaná plocha a nádvorie vo vlastníctve obce zapísaný na   LV 1027 v k. ú.  
   Bánovce nad Ondavou  prenajímateľom  Ješko Juraj  Bánovce nad Ond. č. d. 261 na obdobie  5  

   rokov t.j. od 1. 1. 2024  do   31.12.2028 t.j. 0,04 Eur/ m2 na rok v celkovej sume 21,96 Eur. 
 

II. P o v e r u j e 
    Starostku obce  p. Ľudmilu Ďurčákovú uzatvoriť nájomnú zmluvu o prenájme nehnuteľného  
    majetku (obecného pozemku), v ktorej sa nájomca zaviaže, že  bude dodržiavať podmienky nájmu  
    uvedených v zmluve o prenájme . 

 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
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Uznesenie bolo prijaté 
 
  14.  Mária Matejová Bánovce nad Ond.  č. 1 – schválenie výšky nájmu obecného pozemku 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce – oboznámila s výškou nájmu  v zmysle zámeru 
o prenájme, ktorý bol schválený na predchádzajúcom OZ a predložila návrh na  
 

Uznesenie číslo  65 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 15. decembra 2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ds. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v zn. n. p. a v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona 1o38/1991 Zb. o majetku obcí 
v zn. n. p.  

I. S ch v á ľ u j e  
   Výšku  nájmu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa, prenajať  CKN parcelu č. 474/1   
   o výmere 2 443  m2  záhrada vo vlastníctve obce zapísaný na LV 1 k. ú. Bánovce  nad  Ondavou   
   prenajímateľom  Mária Matejová   Bánovce nad Ond. č. d. 1.  na obdobie  5 rokov  t.j. od 1. 1. 2023  

  do  31.12.2028 t.j.  0,01  Eur/ m2 na rok v celkovej sume  24,43 Eur. 
 
II. P o v e r u j e 
    Starostku obce  p. Ľudmilu Ďurčákovú uzatvoriť nájomnú zmluvu o prenájme nehnuteľného  
    majetku (obecného pozemku), v ktorej sa nájomca zaviaže, že  bude dodržiavať podmienky nájmu  
    uvedených v zmluve o prenájme . 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
  15.   Rôzne. 
Starostka  podala informáciu o:  
a)    o  došlej sťažnosti  na Obecný úrad  Groško Ján  - Anton Roka – susedské spory . Požiadala  
       predsedu   komisie  o jej prešetrenie. 

b)   potrebe urobiť striešku nad vchodom do budovy obecného nad schodmi , nakoľko nad nimi nie    
       je  strieška  a v prípade nepriaznivého počasia je to veľmi nebezpečné a hlavne v zime.  Zároveň  
      predložila návrh  projektu, ako by to malo vyzerať.   Striešku by urobil p. Robert  Roka  v celkovom  
      náklade 2 700,00 Eur.   
      Tomáš Janinda – dodal, že je potrebné doriešiť aj vodu, ktorá bude stekať  po strieške pred  
      schody. 
 
c)   o odpovedi z OÚ odbor životného prostredia Michalovce ohľadom zasypania odtokového kanálu   
       Ďuríka, v  ktorom  zaujalo nesúhlas so zasypaním rigolu. Kópia listu bude zaslaná Ďuríkovi.   
       Starostka po   jednaní s OÚ- odborom dopravy tento problém riešila. Obec bude hľadať iné 
riešenie    .                                                                                                                                                                         
  
d)  podaní sťažnosti p.   Borkovej  – voda v pivnici  nakoľko žumpa pri svadobke  stále je plná daždovej  
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
vody a   voda  jej preteká do pivnice. Starostka dodala, že je to dlhodobý problém ako to vyriešiť,  
     nakoľko dažďová  voda sa nesmie prečerpávať do  kanalizácie a ťahanie vody fekálom je veľmi   
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     finančne pre obec nákladné.  
   Poslanci sa pôjdu pozrieť a záujmu stanovisko 
 
  16.  Diskusia 
Starostka –  podľa zákona od 1.9.2023  do 31.12.2024 obec musí mať defibrilator.  
Maťaš Ladislav – defibrilator by bolo možné zakúpiť  z dotácie  DHPZ cca 2 000,00 Eur. Skrinku by 
zakúpila obec.   
 
17.   Záver 
 
Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starostka obce sa poďakovala 
prítomným za účasť a tým zasadnutie OZ ukončila o 21.00 hod.    
 
 

Overovatelia zápisnice : 
 
 

       
Gabzdylová Blanka   .......................................... 

 
Horňák Martin                .......................................... 

   
 
       

 
Zapísala: 
Marta Mišková      .................................. 

 
     

 
 
 

 

 

 

 

 


